
Zápis 
z kolegia děkana FŽP z 31. května 2004 

  
Přítomni: Doc. Seják, Prof. Vráblíková, Ing. Richter, Ing. Rýznarová, Mgr. Vojtíšek, Ing. 
Dolanský, Ing. Prchalová, Ing. Vosátka 
  
K minulým zápisům 

• Vedoucí kateder potvrdili nebo byli vyzváni k potvrzení aktualizací předmětů v rozvrhu 
na akademický rok 2004/2005.  

  
Dále bylo projednáno 
  
Děkan: 

• Děkan označil návrh změny u příplatku za tituly, který přestane být podle návrhu 
nárokový,  za destimulační a zřejmě bude uplatňován pouze výjimečně.  

• Hodnocení pracovníků by měl provádět bezprostřední nadřízený každého zaměstnance, 
včetně navrhování odměn a jiných pobídkových forem.  

• Aktualizace dlouhodobého záměru bude předložena k projednání do Akademického 
senátu FŽP.  

• Děkan informoval o své návštěvě pracoviště v Litvínově, kde se setkal s pozitivním 
přístupem jak ze strany města, tak dalších institucí. Členové kolegia byli vyzváni ke 
vstřícnému jednání o případné spolupráci s kooperujícími firmami.  

• V rámci programu Leonardo (NVF) navrhne děkan uzavření bilaterální smlouvy 
s vybranou organizací o výměně studentů a pracovníků.  

• V rámci programu Phare 2003 vyzval děkan k dohodě o tom, kdo bude připravovat určitý 
záměr. Prof. Vráblíková navrhla, že za KPV bude návrh připravovat kolegyně doc. 
Blažková.  

• Ohledně reorganizace Pedagogické fakulty zmínil děkan, že se jedná o faktický odklad 
problému.  

• Děkan vyzval k aktivnímu používání cizích jazyků na FŽP. „Nepůsobí dobře, když se na 
VŠ překládá.“  

• Od 1.6. nastoupí na fakultu nový expert na počítačovou síť.  
• Děkan informoval o tom, že ing. Prchalová podala abdikaci na funkci proděkana.  

  
Ing. Prchalová: 

• Vyzvala katedry k aktualizaci informační brožury pro studenty. Aktuální znění zaslat ing. 
Richterovi do 21.6.  

• Dne 20.5. bylo spuštěno hodnocení výuky roku 2003/2004 studenty. Pedagogové mají 
vyzvat studenty k účasti na tomto hodnocení. V září budou mít pedagogové přístup 
k výsledkům.  

• Ing. Prchalová upozornila, že je třeba připravit pedagogy na promoce. Vedoucí kateder 
dodají jména 2 pedagogů za každou katedru do 20.6.  

  



Ing. Dolanský 
• Upozornil na směrnici rektora o používání RČ. Bude řešeno, jakým způsobem bude škola 

získávat od studentů prvních ročníků souhlas s používáním RČ.  
• Položil otázku, kdy budou o prázdninách kolegia. V červenci kolegia pravděpodobně 

nebudou a v srpnu až v posledním týdnu.  
  
Mgr. Vojtíšek 

• Upozornil, že v souvislosti s promocemi bude v restauraci Na rychtě objednán salónek.  
• V červenci se zřejmě spustí rekonstrukce výměníkové stanice. V souvislosti s tím se bude 

v každé kanceláři něco opravovat či měnit. Pracovníci by si po dobu prázdnin měli 
všechny cenné věci uzamknout, aby nedošlo k jejich poškození či jiné újmě.  

• Mgr. Vojtíšek navrhl změnu otevírací doby školy o prázdninách, ale nebyl učiněn žádný 
závěr.  

• Vzhledem k tomu, že skončila civilní služba služebnímu řidiči, měli by pracovníci co 
nejvíce omezit jízdu služebním vozem s řidičem.  

• JUDr. Zamrazil by si měl zapojit počítač a oznámit to paní Klomínkové.  
  
Děkan na závěr poděkoval ing. Prchalové za odvedenou práci ve funkci proděkanky pro studium 
a uvítal v této funkci ing. Richtera. 
  
Příští kolegium se koná 15. června ve 13:30. 
  
Zapsal: ing. J. Vosátka 
  
 


